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POZICI ŘEDITELE! ŘEDITELKY MŠ.
My, níže podepsaní rodiče, žádáme o odvolání současné ředitelky Mgr. Aleny Chudíkové z místa
ředitelky MŠ Peroutkova. Jsme velmi nespokojeni s jejím lidským přístupem a celkovým vedením
naší mateřské školy. Žádáme i o vypsání nového výběrového řízení na post ředitele !ředitelky MS
Peroutkova, Praha 5.

Naším důvodem k tomuto kroku je velké množství stížností rodičů ze všech čtyř tříd školky a
v podstatě naše permanentní nespokojenost s atmosférou a výsledky její lidské práce za celý
uplynulý školní rok. Způsob vedení školky je podle našich dosavadních zkušeností velmi
absolutistický, rasantní a nedemokratický a panuje zde naprostá nemožnost komunikace s paní
ředitelkou.
Nedá se dosáhnout jakýchkoli menších nebo i zásadních změn a vyhovění potřebám dětí ani
rodičů.

A tady jsou konkrétní body o které nám jde:

1. Jde o naprostou neschopnost vedení dialogu. Paní ředitelka okamžitě přechází do útoku z pocitu
zasahování do vlastních kompetencí. Je to absolutní odmítání připomínek, potřeb a názorů, ať
rodičů a děti. Cokoli je okamžitě bráno jako velká troufalost a vměšování do kompetencí ředitelky.

2. Jde o okamžité vyhrožování paní ředitelky na jakoukoli připomínku a požadavek tak, že když se
někomu něco nelíbí, může odejít. A to se týká všech. Prý se stojí zástupy dalších, co čekají na naše
místa.

3. Jde o postupné ničení harmonické atmosféry, a vysoké úrovně školky, která tu vždy byla. Ve
školce panuje strach a obavy a má to samozřejmě velký vliv na naše děti.

4. Jde i o třídu Ježků, kde má paní ředitelka učit 18 hodin týdně a rodiče podotýkají, že jí tam skoro
nepotkávají. Paní ředitelka nezná děti ani jmény, plačící děti odmítá zklidňovat, od dětí se dokonce
rodiče dozvídají, že jsou za zlobení za trest zavírány do kumbálu ( podle informace rodičů). Místo
sebe posílá paní ředitelka do třídy Ježků paní kuchařky, školnici, uklízečku, hospodářku nebo
posílala pana Kvapila (učitele flétny), u kterého se přišlo až po půl roce působení ve školce na
to, že nemá oprávnění k výuce nebo být s dětmi jako pedagog, že má pouze agenturu na výuku hry
na flétnu. Ani na dotazy rodičů nebyla paní ředitelka ochotná vysvětlit tuto záležitost s učitelem na
flétnu.

5. Z fondu Klubu Rodičů a Přátel Školy paní ředitelka pořídila platební kartu s cestovním
pojištěním do zahraničí za 1200,- Kč na tři roky, místo obyčejné platební karty za 400,- Kč, která by
byla dostačující k nákupu kulturních akcí nebo hraček a jiných potřeb a jen v naší zemi.

6. Dále paní ředitelka z peněz fondu KRPŠ nakoupila hračky, ale nejsou koupené na KRPŠ, tak že
se nedají účetně vykázat a tím chybí v našem společném fondu peníze.

7. Jde také o školku v přírodě, pořádanou nyní v dubnu ve třídě Veverek, kdy se zpočátku
dohadovalo, že pojede místo paní učitelky Makaloušové bývalá paní ředitelka Němcová, ale
najednou současná paní ředitelka tuto možnost naprosto zamítla a není ůplně jasné proč by to
vlastně nešlo, když si to přejí rodiče i děti. Paní Němcová se těšila obecné oblibě, ale přišel
nevysvětlitelný direktivní zákaz, aby se paní Němcová účastnila, což se to rodičům pochopitelně
nelíbí. I přestože byla třídní schůzka ve třídě Veverek týkající se školky v přírodě veřejně v MŠ
oznámena, paní ředitelka na ní nedorazila, aby cca dvaceti rodičům celou záležitost objasnila.
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8. A v tomto kontrastu jsme zmiňovaly účast 19-ti letého syna paní ředitelky na Iyžařské školce v
přírodě letos v únoru, kdy o jeho účasti nikdo z rodičů dopředu informován nebyl, a tak že je
to naprostý nonsens ve srovnání s paní Němcovou, která má celoživotní zkušenosti s dětmi.

9. A další věcí je vzniklá atmosféra ve školce, která je velmi nabitá pocity strachu i se jen vyjádřit,
aby nebyl okamžitý postih, což v demokratickém zřízení je naprosto jasné právo každého občana.

10. A bohužel již několikrát se stalo, že jsme byly svědky i lhaní paní ředitelky, což by se
nepředpokládalo u dospělého člověka v pedagogické funkci. Lhaní a přehození "viny" na někoho
jiného. Například ohledně platební karty nebo ohledně školního plánu, že visel od září k dispozici, a
přitom vznikl nový přímo ten den, kdy jsme byly na schůzce, což je 2.4.2012.

11. Paní ředitelka preferuje televizi a PC, místo klasického čtení knížek dětem. Jenom ve třídě
Ježků za letošní školní rok děti viděly už několikrát "S čerty nejsou žerty" místo čtení pohádky.

12. A jeden bod navíc, ale i ten o něčem vypovídá ...První aktivita po nástupu nové paní ředitelky
bylo vyměnění veškerého nábytku v ředitelně a vybavení novým. To jsou podle nás zbytečně
investované peníze, které mohly být využity na jiné důležitější věci pro školku.

13. A jako poslední bod uvádíme téma financí, které jsou pro paní ředitelku na výsostné pozici v
žebříčku důležitostí. Peníze jsou určitě velmi potřebné, ale nesmí převyšovat a zastiňovat důležité
lidské hodnoty.

Věcí R údivu je víc ...proto jsme se rozhodli k rodičovské aktivitě, jelikož školka měla vždy velmi
vysoký kredit. Během tohoto školního roku, který ještě není u konce, je tato vysoká úroveň školky
velmi poničena a ohrožena.
Hlavně díky komunikačnímu nenadání paní ředitelky a i v podstatě neschopnosti vést tým učitelek a
vytváření harmonické atmosféry ve školce vůbec.

Není nám jedno, jakým směrem se školka bude dále ubírat, že zde panuje naprosto šífená vnitřní
atmosféra strachu, nespokojenosti a napětí.

Ve školce by děti měly být v prostředí sdílení, lásky, příkladných a laskavých vztahů dospělých
mezi sebou a i mezi dětmi. Měly by zažívat hezkou atmosféru s učitelkami a i nás rodiče by měly
vnímat v přátelských vazbách a zájmu o společné dění, aby jejich vývoj byl co možná nejlepší,
nejen co se týká vědomostí, ale i v širším duchu lásky. A my jsme za to všichni společně
odpovědní, tak se touto peticí snažíme o toto vše postarat.

Rodiče dětí MŠ Peroutkova, Praha 5
V Praze dne: 11.4. 2012

Děkujeme.
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